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Abstract (en)
On one side of the safety glass panel the holder (1) has a fitted or integrated clamp (2) for a conducting panel (15) as supplied with power through a
channel run through the assembly strap (4) and so into the terminal clamp. This clamp can be screwed to the holder (1) so the conducting panel (15)
runs freely between the clamp (2) jaws (12a,13). The holder (1) plate (6) doubles up as clamp jaw and the conducting panel (15) runs free between
fixer plate and safety glass (7). The clamp has a connection chamber (17) joined to channel (5a) and the space between the clamp jaws (12a,13).
The chamber has a dampproof lid (21) and a hole to admit plastics potting material. The clamp is fitted to the non-bracket end of the holder or again
can be hinged to this (1).

Abstract (de)
Punkthalter für eine gelochte Verbundsicherheitsglasplatte mit einem Teller (3) auf der einen Seite, einem Teller (6) auf der anderen Seite der
Platte (7) und einem die Teller verbindenden, das Plattenloch (7<a>) durchstoßenden Zapfen (5), wobei der Punkthalter (1) auf einer Seite eine
Einrichtung (4; 22; 26) für seine Montage an einer Tragkonstruktion hat, dadurch gekennzeichnet, daß der Punkthalter (1) auf einer Seite der Platte
(7) einen angebrachten oder integrierten Klemmteil (2) für eine Leiterschichtplatte (15) aufweist und für die Stromversorgung dieser Platte ein
Leiterkanal durch die Montageeinrichtung (4; 22; 26) bis in den Klemmteil (2) geführt ist. Das mit diesem Punkthalter gebildete Plattenaggregat
eignet sich durch die Leiterschichtplatte auch für Zwecke der Beleuchtung und Lichtwerbung. <IMAGE>
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